
Ucan: W przyszłym sezonie będę grał więcej
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Wiele talentu, ale mało przestrzeni dla Saliha Ucana w pierwszym sezonie

w zespole Giallorossich; 21-letni pomocnik spędził dużą część sezonu w

szatni, z powodu wielu kontuzji.

 

Tymczasem były gracz Fenerbahce był gościem otwarcia turnieju Under 12

"Gwiazdy przyszłości", organizowanego w Turcji. Przy tej okazji udzielił wywiadu dla

dziennika sportowego Fanatik:

- Zawsze marzyłem o staniu się dobrym piłkarze i ciężko na to pracowałem. Jeśli

chce się zostać gwiazdą przyszłości trzeba zawsze ciężko pracować. Również ja

zostałem odkryty na młodzieżowym turnieju w Marmaris. Takie imprezy są

użyteczne, aby dowiedzieć się kto jest obiecującym zawodnikiem. Pierwszy sezon w

Romie? Nie miałem dobrego sezonu z powodu kontuzji. W przyszłym roku będzie

inaczej, gdyż będę miał więcej okazji na grę. Zatem teraz, gdy się

zaaklimatyzowałem, będę miał zupełnie inne perspektywy.
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